
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtested: Levanger rådhus, kommunestyresalen 

Dato: 25.10.2023 

Tidspunkt: 15:30  - 17:00 (Etter administrasjonsutvalgets møte) 

 

 

Til stede:    

Navn Funksjon Parti Møtte for 

Anita Ravlo Sand ordfører SP/H/FRP/KRF/V  

Nina Bakken Bye varaordfører SP/H/FRP/KRF/V  

Frode Lund medlem SP/H/FRP/KRF/V  

Magne Nydal medlem SP/H/FRP/KRF/V  

Mats Henriksen medlem SP/H/FRP/KRF/V  

Tone Wanderås medlem AP/SV/MDG/PP/R  

Vegard Austmo medlem AP/SV/MDG/PP/R  

Lars Einar Karlsen varamedlem AP/SV/MDG/PP/R Gunnar Morten Løvås 

Ingen vara  AP/SV/MDG/PP/R Astrid Vordal 

 

 

Fra administrasjonen møtte:  

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Trude Marian Nøst Kommunalsjef samfunnsutvikling 

Kristin Bratseth Kommunalsjef helse og velferd 

Marit Elisabeth Aksnes kommunalsjef oppvekst og utdanning 

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Kjersti Nordberg Idrettskonsulent 

Karl Martin Haugen Innføringsleder Helseplattformen 

 
 

Orienteringer: 

Presentasjon av budsjett 2024 - handlings- og økonomiplan 2024 - 2027 (felles med 

administrasjonsutvalget)  

https://www.levanger.kommune.no/Kalender/CalendarEvent.aspx?id=307&MId1=7
https://www.levanger.kommune.no/Kalender/CalendarEvent.aspx?id=307&MId1=7


 

Forespørsler: 

Nina Bakken Bye (H) stilte spørsmål om forslag i interpellasjoner.  

Ordføreren svarte. 

Vegard Austmo (AP) stilte spørsmål om deltidsstillinger og drøfting med tillitsvalgte. 

Kommunalsjef helse og velferd svarte.  

Magne Nydal (KRF) stilte spørsmål angående avtale om brøyting i Levanger sentrum. 

Kommunalsjef samfunnsutvikling svarte. 

 

Protokollen er godkjent av: 

  



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 

PS 117/23 Valg til godkjenning/signering protokoll  

PS 118/23 Folkevalgtes godtgjøring i Levanger kommune - revidering av forskrift  

PS 119/23 Formannskapets valg av medlemmer til andre styrer, råd og utvalg - 
oppnevning av valgutvalg 

 

PS 120/23 Møteplan 2024 - Levanger kommune  

PS 121/23 Revisjon av vedtekter for eiendomsskatt Levanger kommune gjeldende fra 
1.1.2024 

 

PS 122/23 Utvikling TOBB arena - konsekvenser for investeringsbudsjett for 2024 ved 
et eventuelt opprykk til 1.divisjon for Levanger fotballklubb 

 

PS 123/23 Status innføring Helseplattformen - oppdatering pr. oktober 2023  

PS 124/23 Omklassifisering av veg - ved Hammer gård, Åsen  

FO 5/23 Spørsmål fra Magne Nydal (KRF)- Fritidskortet  

FO 6/23 Interpellasjon fra Tone Wanderås (AP) - Tørn  

PS 117/23 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Formannskapets behandling av sak 117/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Valg til godkjenning/signering protokoll: Mats Henriksen og Lars Einar Karlsen 

Avstemning: 

Enstemmig 

VEDTAK 

Valg til godkjenning/signering protokoll: Mats Henriksen og Lars Einar Karlsen  

PS 118/23 Folkevalgtes godtgjøring i Levanger kommune - revidering av forskrift 

Formannskapets behandling av sak 118/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende forslag:  

Følgende velges til utvalget: Gunnar Løvås, Magne Nydal og Mats Henriksen  



Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak, med forslag fremmet i møtet, enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK 

Det settes ned et arbeidsutvalg på 3 personer som foretar en evaluering av gjeldende regler for 

godtgjøring og utgiftsdekning til folkevalgte i Levanger kommune.  

Basert på utvalgets evaluering og forslag til revidering vil kommunedirektøren utarbeide endelig 

forslag til revidert forskrift om folkevalgtes godtgjøring i Levanger kommune.  

Følgende velges til utvalget: Gunnar Løvås, Magne Nydal og Mats Henriksen  

PS 119/23 Formannskapets valg av medlemmer til andre styrer, råd og utvalg - 

oppnevning av valgutvalg 

Formannskapets behandling av sak 119/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende forslag: 

Følgende representanter foreslås til valgutvalg: ordfører, varaordfører og Tone Wanderås 

Avstemning: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak, med forslag fremmet i møtet, enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

Det opprettes ei arbeidsgruppe, bestående av 3 representanter fra formannskapet, som skal utgjøre 

valgutvalg med ansvar for å forberede valgene i formannskapet. 

 Følgende representanter foreslås til valgutvalg: ordfører, varaordfører og Tone Wanderås 

PS 120/23 Møteplan 2024 - Levanger kommune 

Formannskapets behandling av sak 120/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 



Avstemning: 

Enstemmig  

VEDTAK 

Møteplan for 2024 vedtas. 

PS 121/23 Revisjon av vedtekter for eiendomsskatt Levanger kommune gjeldende 

fra 1.1.2024 

Formannskapets behandling av sak 121/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 

INNSTILLING 

Endring i vedtekter for eiendomsskattetaksering for Levanger kommune gjeldende fra 1.1.2024: 

§1-1. Klagenemnda skal bestå av seks medlemmer (leder, nestleder og fire medlemmer). I tillegg 

velges varamedlemmer  

endres til: 

§1-1. Klagenemnda skal bestå av tre medlemmer (leder, nestleder og ett medlem). I tillegg velges tre 

varamedlemmer. 

PS 122/23 Utvikling TOBB arena - konsekvenser for investeringsbudsjett for 2024 

ved et eventuelt opprykk til 1.divisjon for Levanger fotballklubb 

Formannskapets behandling av sak 122/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende endringsforslag: 

Punkt 7 i innstillingen strykes. 

Lars Einar Karlsen (Rødt) fremmet følgende utsettelsesforslag: 

Behandlingen av sak 122 utsettes.  



Formannskapet ber Kommunedirektøren komme tilbake med ny sak etter Stortingets behandling av 

spørsmålet om en nasjonal strategi for omstilling vekk fra dagens bruk av gummigranulat. 

Formannskapet ber også om at det vurderes om det finnes andre måter å oppfylle kravene ifht 

ballrulle enn å skifte ut dagens toppdekke.  

Begrunnelsen for utsettelsesforslaget er: 

1. I november skal Stortinget behandle et forslag om det skal lages en nasjonalstrategi for 
omstilling vekk fra dagen bruk av gummigranulat – hva som bli resultatet av denne 
behandlingen er uklart, men det kan ha betydning for de valgene vi skal ta. Blant annet i fht 
eventult gjenbruk av dagens matte. Det er derfor klokt å vente med å ta beslutning i denne 
saken. 

2. Jeg kan heller ikke se av saksframlegget at det framkommer om man har utnyttet 
handlingsrommet i denne saken.  Er andre alternativer vurdert for å oppnå 
fotballforbundet/FIFAs krav i fht ballrulle? Finnes det andre måter å oppfylle kravet i fht 
ballrulle på enn å skifte ut hele dagens toppdekke ? Så vidt jeg forstår er det dette som er det 
eneste testresultatet der TOBB arena stryker . 

 

Avstemning: 

Karlsen sitt utsettelsesforslag avvist med 7 mot 1 stemme (Rødt)  

Sand sitt endringsforslag enstemmig vedtatt. 

Kommunedirektørens forslag til vedtak, punkt 1-6, enstemmig vedtatt.  

VEDTAK 

1.Rehabilitering av toppdekke på Tobb arena Levanger innarbeides i investeringsbudsjettet for 2024 

hvis Levanger fotballklubbs a-lag for herrer rykker opp til 1.divisjon.  

2.Ettersom det ikke finnes miljøvennlige kunstgressbaner som tilfredsstiller kravene til toppfotball, vil 

det bli valgt tradisjonelt gummigranulat som ifyll på Tobb arena. Tiltakene for å hindre granulat på 

avveie på Tobb arena videreføres, i tråd med § 23A i forurensningsforskriften.  

3.Levanger kommune forventer at det kommer miljøvennlige kunstgressbaner som tilfredsstiller 

kravene til toppfotball innen neste rehabilitering av Tobb arena, og at både Norges fotballforbund og 

Levanger fotballklubb er pådrivere i den forbindelse.  

4.Eksisterende kunstgressmatte på Tobb arena gjenbrukes kun internt på Levanger kommunes egne 

anlegg, under forutsetning av:  

• Kunstgressmatta kan erstattes med miljøvennlig ifyll nytt sted, eller 

• Anlegget må tilfredsstille kravene i § 23A i forurensningsforskriften og driftes miljømessig like 

bra på nytt sted. 



5.Som følge av økte kostnader ved oppgradering av Tobb arena, kommer kommunedirektøren 

tilbake med en egen sak om finansiering. 

6.Kommunedirektøren kommer tilbake med en ny helhetlig sak om øvrige infrastrukturkriterier for 

spill i 1.divisjon, og hvordan dette påvirker hele økonomiplanperioden hvis LFK rykker opp til 

1.divisjon og holder seg der.   

PS 123/23 Status innføring Helseplattformen - oppdatering pr. oktober 2023 

Formannskapets behandling av sak 123/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Mats Henriksen (FRP) fremmet følgende endringsforslag – alternativ til pkt. 2: 

Kommunedirektøren bes starte arbeidet med å reversere innføringsløpet av Helseplattformen i 

Levanger kommune. 

 

Tone Wanderås (SP) fremmet følgende endringsforslag – endring pkt. 2: 

Kommunedirektøren bes fremme vurdering av innføringen av Helseplattformen innen juni 2024. 

Vegard Austmo (AP) fremmet på vegne av AP, SP, H, FRP, KRF, Rødt følgende tilleggsforslag - nytt: 

Kommunestyret er alvorlig bekymra for konsekvensene av innføringa av helseplattformen.  

 

Avstemning: 
Henriksen sitt forslag avvist med 6 mot 2 stemmer (FRP, Austmo) 
Wanderås sitt endringsforslag enstemmig vedtatt.  
Austmo sitt tilleggsforslag enstemmig vedtatt.  
 

INNSTILLING 

1. Saken tas til orientering.  
2. Kommunedirektøren bes fremme vurdering av innføringen av Helseplattformen innen juni 2024. 
3. Kommunestyret er alvorlig bekymra for konsekvensene av innføringa av helseplattformen.  
 

PS 124/23 Omklassifisering av veg - ved Hammer gård, Åsen 

Formannskapets behandling av sak 124/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Ingen 

Avstemning: 

Enstemmig 



  

 

VEDTAK 

1. Ca. 144 meter av gammel E6 ved Åsen, nedlegges som kommunal veg etter veglova §7.  
2. Ny del av gammel E6 ved Åsen, klassifiseres som kommunal veg etter veglova §8.  
3. Midlertidig bygd gang- og sykkelveg langs gammel E6 ved Åsen, fra Vikhammer og opp mot 
gammel E6, 168, klassifiseres som kommunal gang og sykkelveg etter veglova §8.  
 

FO 5/23 Spørsmål fra Magne Nydal (KRF)- Fritidskortet 

Formannskapets behandling av sak 5/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Spørsmål fra Magne Nydal (KRF: 

1. Hva koster fritidskortet Levanger kommune i 2023 ?  

2. Hva er summen som utbetales i snitt pr. barn?  

3. Hvor mange barn får støtte i 2023?  

4. Hvilken aldersgruppe er mest representert i de som benytter muligheten å søke på ordningen ?  

5. Hvem administrer ordningen i dag ?  

6. Hvis ordningen skulle gjelde alle elever på ungdomsskole trinnet i Levanger i 2023 (ikke behovs 

prøvd) hva ville kostnaden ha økt med  

Svar fra ordfører: 

1. Hva koster fritidskortet Levanger kommune i 2023? 
Kostnad per 18.10.23: 241 778 kr. 

Anslag for bruk i 2023: 290 000 

 

2. Hva er summen som utbetales i snitt pr. barn? 
Maksimumsummen det er mulig å få tildelt er 1500 kr per barn per år (gjelder for barn mellom 6 

og 18 år).  

Gjennomsnittlig utbetalt sum pr barn er 1328 kr 

 

3. Hvor mange barn får støtte i 2023? 
Per 18.10.23: 182 barn og unge har benyttet fritidskortet 

 

4. Hvilken aldersgruppe er mest representert i de som benytter muligheten å søke på ordningen? 
Ordningen er i dag spisset, men ikke behovsprøvd. Dvs. man må ikke søke, men man må be 

om tilgang til å bruke fritidskortet. Det informeres om fritidskortet blant annet gjennom skolene, 

NAV, barnevern, flyktningetjenesten, PPT, PHOT, skolehelsetjenesten, fritidsguiden og lag og 

foreninger. 



Alle årstrinn er representert i bruken, og av de som benytter ordningen er barn født i 2013 mest 

representert så langt i år (10 åringer).  

 

5. Hvem administrer ordningen i dag? 
Kulturenheten ved frivilligkoordinator administrerer ordningen. De har dialog om fritidskortet 

med alle instanser som jobber med barn og unge. 

 

6. Hvis ordningen skulle gjelde alle elever på ungdomsskoletrinnet i Levanger i 2023 (ikke 
behovsprøvd) hva ville kostnaden ha økt med? 
Av de som har benyttet fritidskort så langt i 2023 er ca 7 % i ungdomsskolealder, og bruken i 

denne gruppen vil derfor utgjøre ca. 22 000 kr. i 2023 da de fleste vil ha behov for 

maksimalbeløpet. 

Hvis alle 716 elever på ungdomstrinn skulle benyttet fritidskortet vil kostnaden blitt 1 074 000 kr 

for denne gruppen. 

 

• Informasjon om fritidskort på kommunens hjemmeside: Fritidskort for barn og ungdom i familier 
med økonomiske utfordringer - Levanger kommune 

• Vedtak fritidskort: Virksomhetens navn (levanger.kommune.no) 

• Vedtak Fritidserklæringen: Virksomhetens navn (levanger.kommune.no) 
 

FO 6/23 Interpellasjon fra Tone Wanderås (AP) - Tørn 

Formannskapets behandling av sak 6/2023 i møte den 25.10.2023: 

Behandling  

Interpellasjon fra Tone Wanderås (SP): 
Tørn er et KS-prosjekt hvor det gjøres forsøk med nye arbeids- og oganisasjonsformer i kommunenes 
helse- og omsorgstjenester. Forsøkene skal bidra til en mer bærekraftig sektor ved å øke 
heltidsandelen og andelen ansatte med formell helsefaglig kompetanse. Tørn fokuserer på blant 
annet rekruttering, men også på sykefravær og samhandling. Helsepersonellkommisjonen foreslår at 
Tørn-prosjektet utvides til et program som skal fremme riktig organisering og oppgavedeling i helse- 
og omsorgstjenestene over hele landet. Det handler om å ruste seg for framtida og organiseringen av 
helsetjenester vil være av avgjørende betydning for om vi vil lykkes. 100 kommuner er allerede en 
del av Tørn og fra nå i høst blir også spesialisthelsetjenesten med. Søknadsfrist er nå i oktober, men 
kommunen må søke om å bli med ved neste runde.  
Forslag til vedtak:  
Levanger kommune søker om å bli med på en pilot i Tørn-prosjektet når dette er mulig 
 
Svar fra ordfører: 
Tørn-programmet er finansiert av Helsedirektoratet, organiseres av KS, og har som mål å gjøre forsøk 

med nye arbeids- og organisasjonsformer i kommunens helse- og omsorgstjenester. Forsøkene skal 

bidra til en mer bærekraftig sektor ved å øke heltidsandelen og andelen ansatte med formell 

helsefaglige kompetanse. Neste pilot igangsettes før jul 2023 og avsluttes i mars 2025, og temaet i 

denne piloten er målrettet bruk av velfersteknologi i ny oppgavedeling. Søknadsfristen er gått ut for 

dette pilotforsøket, men sannsynligvis vil flere muligheter komme. 

 

I Levanger har helse og velferd siden 2021 jobbet med omstilling med mål om økonomisk balanse og 

en organisasjon rustet for å møte framtidas utfordringer. Før omstillingsprosessen startet ble det 

https://www.levanger.kommune.no/tjenester/kultur-idrett-og-fritid/barn-og-ungdom/fritidskort/
https://www.levanger.kommune.no/tjenester/kultur-idrett-og-fritid/barn-og-ungdom/fritidskort/
http://einnsyn.levanger.kommune.no/eInnsynLevanger2/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument?dmbId=4766&caseType=Protokoll&registryEntryId=216460
http://einnsyn.levanger.kommune.no/eInnsynLevanger2/DmbHandling/ShowDmbHandlingDocument?dmbId=2591&caseType=Protokoll&registryEntryId=0


gjort kartlegginger og evalueringer av en intern arbeidsgruppe som leverte sin rapport i 2019, og av 

PwC som leverte rapporten til kommunestyret 09.12.20.  

 

Med bakgrunn i anbefalingene i rapportene, har helse og velferd gjennom en prosess organisert med 

kommunens strategiske lederteam som styringsgruppe, gjennomført anbefalte prosesser innenfor 

fem fokusområder: 

I. Iverksette enkelttiltak identifisert i PwC-rapporten:  

Dette handler i stor grad om å holde stillinger vakante i den grad det er mulig, og stort 

fokus på minst mulig bruk av overtid og innleie av vikar  

II. Redusere bemanningsnorm i alle tjenestene 

Det ble innhentet data fra andre kommuner og definert ny pleiefaktor ved tre avdelinger.  

III. Ledelse og organisasjonskultur 

Alle ledere har deltatt på lederutviklingsprogrammet i kommunen. Det er satt fokus på 

kulturutvikling, spesielt i enkelte avdelinger. Kultur blir til i det daglige arbeidet, 

medbestemmelsesgruppene er sentrale premissleverandører også her. 

IV. Administrativ struktur og ressursutnyttelse på tvers 

Det er utviklet allianseavtaler og styrkede samarbeidsrelasjoner på tvers av avdelinger, 

helt i tråd med prinsippet om helhetlig ressursforvaltning. Kompetanseressurser brukes 

på tvers, eksempelvis er ofte Nattpatruljen beredskap vedr kompetanse for flere 

avdelinger på natt. Ny administrativ struktur med designkriteriene sammenhengende 

ledelse, sammenhengende løsninger og sammenhengende tjenester til grunn er utviklet 

gjennom en grundig og involverende prosess, og iverksettes formelt fra 01.01.24. 

V. Informasjon og kommunikasjon 

- med ansatte, politisk ledelse og innbyggere. 

 

Et svært viktig resultat av omstillingsprosessen er at samarbeidet mellom avdelingene, slik at 

kompetanse og ressurser bistår hverandre på tvers, har utviklet seg mye. Dette har vært en god 

forberedelse til helhetlig ressursforvaltning som grunnleggende prinsipp i planlegging og oppfølging i 

kommunen. 

 

Det økonomiske resultatet av omstillingsprosessen i helse og velferd (av arbeidet med alle 

fokusområder totalt) er at Levanger kommune i 2022 ligger på samme nivå i utgifter pr innbygger til 

pleie og omsorgstjenester som kommunene i samme kostra-gruppe. I 2020 lå Levanger på et nivå 

langt over de samme kommunene i utgifter pr innbygger. Viser til kostra-dokument behandlet i 

kommunestyret i juni 2023, side 32. 

 

Andre utviklingsinnsatser i helse og velferd er samarbeidsprosjekt med flere kommuner i Trøndelag 

som omhandler heltid, digitalisering og tjenestekvalitet, der Sintef forsker som en del av prosjektet. 

Det kan også nevnes et arbeidsmiljøprosjekt i samarbeid med KLP med mål om å skape en 

heltidskultur som er bærekraftig i ressursbruk og tjenesteproduksjon gjennom faglig utvikling av egne 

arbeidsoppgaver, og etablering av gode samhandlingsstrukturer mellom ansatte. Ellers er det et 

generelt høyt fokus på mer ønsket stillingsprosent i helse og velferd gjennom rammeavtale og 

årsturnus. 

Som en videre oppfølging av omstillingsprosessen i helse og velferd i Levanger, som fortsatt må pågå 

framover, vil en søknad om deltakelse i neste Tørn – pilotforsøk kunne være et klokt tiltak. 

Kommunen vil da dra nytte av samarbeidet med andre kommuner og erfaringer som er gjort av 

andre.  

Forslaget til vedtak støttes.    



Avstemning: 

Wanderås sitt forslag til vedtak vedtatt med 7 mot 1 stemmer (FRP). 

 

VEDTAK 
Levanger kommune søker om å bli med på en pilot i Tørn-prosjektet når dette er mulig 
 

 


